
 
 

Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje dne 22. 06. 2020 

Přítomni: všichni 

 

1) Úvod 
Přivítání členů RR, schválení programu, administrativa. 
 
 
2) Zhodnocení časopisu 
Podoba je ustálená, poslední čísla pozitivně hodnoceny. Diskuze nad výtkou o nepřítomnosti zábavného 
obsahu. RR se shodla, že jako volnější téma jsou dostatečné články o cyklostezkách, architektuře, fake news, 
skautingu, apod. a články s recepty, luštěním, horoskopy apod. lze najít v jiných časopisech. 
 
Zavedena nová rubrika – Úhel pohledu, obdoba rubriky Názory zastupitelů, je určena pro vyjádření občanů. 
 
3) Obsah příštích čísel 
Speciální titulní strana letního dvojčísla – Den Draka 
Sděleny témata z jednotlivých oblastí, které se do UZ připravují a plánují – ukončení série o cyklistice – výlet 
Ladovým krajem, informace o Dni Draka s výzvou k zapojení, článek o participaci občanů, mapy seče, 
informace k financování MČ, návrhy dětí k Parku zahrádky, chování na sociálních sítích.   
 
Na článek v rubrice Úhel pohledu k plánovanému projektu v Kašperské reagoval developer Finep. Chce se 
k tématu vyjádřit. RR schválila hlasováním 5:0:2. 
 
4) Distribuce 
Stížnost na distribuci časopisu, kdy kamelot položí časopisy ke vchodu na zem. Občas bohužel nelze jinak, 
pokud jsou schránky umístěny nepřístupně uvnitř domu a nikdo neotvírá. 
Náklad 6600 ks pro léto stačí, dle stěhování do dalších etap Vivusu se bude náklad navyšovat. 
 
 
 
 
Termín příští Redakční rady bude na podzim a bude upřesněn. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: P. Vaňková 
Schválil: I. Krátký 
 
 
 
 


